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Nico Voogd

Van: Nico Voogd
Verzonden: dinsdag 22 november 2016 12:14
Onderwerp: FW: beantwoording CDA vragen Raadsvergadering 22-11-2016 (voorinfo: staat ook 

in RIS) betr. agendapunt 7 (krediet IKC)

Categorieën: Vragen van raads- en commissieleden

Aan (BC) de raadsleden, 
BCC: leden commissie, college. 
 
Het CDA stelde vragen per mail, waarop de onderstaande antwoorden zijn ontvangen. Deze mail zet ik ook in RIS. 
Aan het CDA de keuze/vraag of zij de vragen vanavond nog zal stellen teneinde de gehele raad (in vergadering) 
daarvan deelgenoot te maken (alsmede de antwoorden). 
 
Met vriendelijke groet, 
 
N.S. (Nico) Voogd 
Raadsgriffier gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude 
 020‐407 9023 / 06‐474 913 86 
 
Aanwezig: maandag t/m donderdag 
 

Van: Leonard Silva  
Verzonden: dinsdag 22 november 2016 12:08 
Aan: Nico Voogd 
CC: Raymond van Haeften 
Onderwerp: beantwoording CDA vragen Raadsvergadering 22-11-2016 
 
Hierbij de beantwoording van de vragen van het CDA: 
1) Vraag: Wat wordt de inrichting van de huidige locaties bij het voorliggende plan. 

Er wordt verwezen naar bijlage 4 van het raadsvoorstel “toelichting bij Scenarioberekening 
stichtingskosten IKC”.  Vanaf blz. 4 in dit document wordt de invulling van de vrijkomende 
schoollocaties besproken. 

2) Vraag: Klopt het dat de 3 scholen akkoord gaan met de verkleining van de scholen van 400 naar ca. 
330 leerlingen. 
Dat klopt inderdaad. Zoals ook in het raadsbesluit van 31 mei 2016 is opgenomen zal het IKC plaats 
bieden aan maximaal 330 leerlingen. 

3) Vraag: Klopt het dat in het zorgvuldigheid onderzoek van de Haarlemmermeer (blz.29) t.b.v. de Fusie 
per abuis van een Dependance naast het IKC wordt gesproken? 
Dat is inderdaad een verkeerde interpretatie van de opsteller van het rapport BDO. Er is geen sprake 
van een dependance naast het IKC. Het IKC zal plaats bieden aan alle 3 de huidige bassischolen.  

 


